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Hierbij ontvang je de vierde nieuwsbrief van 

2022 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

 Fractie en bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel bestuur 

 

   

        

 
Bericht van de voorzitter 
 
Op 18 mei 2022 was de Algemene Ledenvergadering van CDA Etten-Leur in 
het oude Raadhuis. Tijdens deze ALV ben ik als voorzitter benoemd. In mijn 
toespraak die avond keek ik vooruit. Bijgaand een korte weergave van mijn 
boodschap. 
 
Wat kan iemand motiveren om voorzitter te worden van een lokale afdeling 
van een politieke partij, en dan nog wel van het CDA. Een partij die nu niet 
direct het meest populair is. Naast je werk vind ik dat je ook een bijdrage 
moet leveren aan de maatschappij. Dat had een sportvereniging kunnen zijn 
maar politiek heb ik altijd met grote belangstelling gevolgd en nog steeds. 
Het CDA is een bewuste keuze voor mij.  
 
Het CDA is een partij van “normale” mensen. Geen “roepers”. Mensen van 
goede wil, in het midden en we willen het beste uit mensen halen. Een 
samenleving nastreven waarin iedereen zichzelf kan zijn, zich kan 
ontwikkelen maar wel met duidelijke normen en waarden zonder daarin al te 
betuttelend te worden.  
 
Teveel mensen hebben commentaar en kritiek maar blijven aan de zijkant 

staan. Ik wil graag deelnemen aan het debat en een inhoudelijke bijdrage 
leveren en waar mogelijk richting geven. Jammer vind ik dat er weinig 
ondernemers lid zijn van een politieke partij of politiek actief zijn. Gelukkig 
hebben we er wel een aantal binnen het CDA. Het CDA moet een partij zijn 
waar ondernemers en agrariërs zich nog thuis voelen.   
 
Het CDA moet terug groter worden, een grotere achterban, meer leden. De 
traditionele middenpartijen verliezen veel leden en kiezers. Dat is grotendeels 
aan de partijen zelf te wijten maar de politieke versplintering als gevolg is 
enorm. Lokale partijen doen het steeds beter.  
 
We moeten dus aan de slag.  Een nog meer herkenbaar CDA in Etten-Leur. 
Herkenbaar politiek handelen en herkenbare CDA’ers. Politiek moet niet 
heersen maar dienen. En bereidheid om te vernieuwen.  
Met bestuur en fractie gaan we aan de slag. Op zoek naar nieuwe leden, van 
alle leeftijdscategorieën. Nieuwe leden moeten ook hun politieke aspiraties 
waar kunnen maken, hun mening kunnen geven en derhalve ook kansen 
krijgen. Perspectief bieden, passend bij de persoonlijke capaciteiten. Maar 
altijd met respect en waardering voor diegenen die zich lang voor het 
partijbelang hebben ingezet. Onze voorbereidingen zijn gestart en we gaan 
elkaar nog zeker ontmoeten.  
 
Ik wens u alvast een goede zomervakantie toe.  
 
Reggy Heijens 
   

(email: reggy@verkeersschoolblom.nl )  
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CDA in de nieuwe 
coalitie  

 

 

 

 

   

 

 

 

 
Raadsprogramma op hoofdlijnen vormt de basis 
 
Maandag 23 mei werd na een proces van bijna twee maanden het 

raadsprogramma 2022-2026 in de gemeenteraad gepresenteerd. 
Tegelijkertijd werden op deze avond de drie wethouders van de 
coalitiepartijen beëdigd. CDA vormt samen met APB en Ons Etten-Leur (OEL) 
de coalitie. Het coalitieakkoord bestaat uit één A4 met daarin vermeld de 
portefeuilleverdeling en de wijze waarop partijen samenwerken.  
 
In de weken voorafgaand aan dit akkoord zijn er twee sporen gevolgd.  
 
Het eerste spoor betrof de vorming van een raadsbreed programma. Partijen 
hadden na de verkiezingen gekozen voor een proces waarbij gestreefd werd 
naar een raadsprogramma op hoofdlijnen. De afgelopen vier jaar hebben wel 
geleerd dat voorspellen hoe de maatschappij er over vier jaar uitziet 
onmogelijk is. Er ligt nu een raadsprogramma op hoofdlijnen dat gedragen 
wordt door alle partijen in de raad, Het college heeft de taak dit programma 
uit te werken in een collegewerkprogramma en een begroting die in oktober 
2022 zal worden gepresenteerd. Een groot deel van onderdelen uit het 
verkiezingsprogramma van CDA Etten-Leur hebben een plaats gekregen in dit 
programma. Partijen in de raad hebben afgesproken dat twee keer per jaar 
een debat plaats zal vinden over de voortgang van dit programma. Indien 
nodig en gewenst kan er wijziging plaats vinden.  
 
Het tweede spoor ging over de vorming van het nieuwe college. CDA had 
uitgesproken voor de verkiezingen dat de drie grootste partijen de formatie 
van een nieuw college oppakken. En zo is het ook gebeurd. APB, OEL en CDA 
zijn gesprekken gestart. De insteek was niet om naast een raadsprogramma 
een uitgebreid coalitieakkoord op te stellen. Het doel was om aan te sluiten 
bij het raadsprogramma op hoofdlijnen en vooral te bezien welke afspraken er 
nodig zijn om tot een stevig bestuur te komen. Dat heeft geresulteerd in het 
uitwerken van drie portefeuilles: Leefomgeving (1), Samenleving (2) en 
Financiën, Economie en Duurzaamheid (3).  APB bracht als kandidaat 
wethouder Jean-Pierre Schouw, een ervaren man die al eerder drie periodes 
wethouder is geweest. Hij heeft de portefeuille leefomgeving, waarin ruimte 
en wonen, verkeer, beheer openbaar gebied en sport is opgenomen. CDA 
heeft Ger de Weert als wethouder gepresenteerd. Hij was de afgelopen drie 
jaar wethouder voor het CDA. Hij heeft een herkenbaar beleid gevoerd dat 
resultaten heeft opgeleverd. Ger de Weert heeft de portefeuille Financiën, 
Economie en Duurzaamheid. In deze portefeuille zijn ook nog grondzaken, 
toerisme en recreatie alsmede vergunningen, toezicht en handhaving 
opgenomen. OEL presenteerde met René Verwijmeren een nieuwe kandidaat 
wethouder, die enkele jaren als burgerraadslid heeft gefunctioneerd en 
daarnaast ruim 20 jaar als manager bij de Erasmus Universiteit heeft 
gewerkt. René Verwijmeren heeft sociale zaken (WMO, participatie, jeugd), 
onderwijs en cultuur en gemeentelijk vastgoed in de portefeuille. De drie 
partijen dragen de coalitie en tegelijkertijd is er ruimte om met alle partijen in 
de raad het raadsprogramma uit te dragen.   

 
Jürgen van Hulst ( email: jurgen.van.hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 

 

Fractienieuws 
 

  

 
Max Lambregts benoemd als raadslid 
 
Tijdens de raadsvergadering van 23 mei is Max Lambregts benoemd als 
raadslid voor CDA Etten-Leur. Bij de verkiezingen in maart 2022 had Max 
de kiesdrempel gehaald met voorkeursstemmen. Dat hield in dat hij 
raadslid zou worden zodra er een positie vrij zou komen. En dat is 
maandag 23 mei gebeurd.  
 
Max heeft voorafgaand aan zijn benoeming een interview gehad in BN de 
Stem met Hélène Schenk. Dat geeft in ieder geval voor de mensen in 
Etten-Leur een beeld. Maar de afgelopen periode hebben we Max al leren 
kennen als lid van het campagneteam. Hij is gemotiveerd om vooral de 
stem van de jongeren in de raad te laten doorklinken.  
 
Max daarover: “Het is op dit moment vrij lastig om als jongere een huis te 
vinden in Etten-Leur. Voor huur zijn lange wachtlijsten en koopwoningen 
voor starters zijn bijna niet te betalen.” Daar ligt wat Max betreft de 
opdracht voor een nieuw college: meer betaalbare woningen voor 
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jongeren. CDA Etten-Leur heeft zich hard gemaakt in het 
verkiezingsprogramma om hier de komende periode verandering in te 
brengen. Maar ook activiteiten voor jongeren moeten op een hoger plan 
komen. Er is weliswaar een jongerencentrum, maar niet elke jongere weet 

die te vinden. Door Corona zijn jongeren ook op achterstand gekomen. 
Hier ligt ook een taak voor de gemeente: zorg dat jongeren actief zijn in 
sport en verenigingsleven. Zorg voor verbinding en geef perspectief. 
 
Twee nieuwe burgerraadsleden in de fractie 
 
Op 9 mei 2022 zijn twee nieuwe burgerraadsleden benoemd. En is ook 
Kitty Hoevenberg beëdigd als raadslid. Zij was eerder vanwege ziekte niet 
in de gelegenheid om benoemd te worden.  
 
Claartje Bierkens was de vorige periode ook al burgerraadslid. Claartje 
heeft inmiddels ervaring in deze rol opgedaan. En ze is gemotiveerd om 
zich verder te ontwikkelen als burgerraadslid. Daarbij is van belang dat 
Claartje ook “eerste reserve” is mocht er om wat voor reden dan ook een 
plaats beschikbaar komen in de fractie de komende tijd. Claartje is als 
directeur actief in het onderwijs. De komende periode zal zij verschillende 
onderwerpen behandelen en in de Raad Debatteert verwoorden namens 
de fractie. 
 
Koen van Steen was onze nummer “14” op de kieslijst. Hoewel dit 
nummer ooit door Nederlands bekendste voetballer werd gedragen, vind 
je Koen in de zomer vooral op het terrein van Jeugdland. Koen is namelijk 
actief als bestuurslid en hij is “vaste patatbakker” bij dit evenement. Koen 
zal de komende periode zich inwerken in het raadswerk. Zo heeft hij met 
Jürgen de bijdrage voor de Omgevingsvisie voorbereid. Op onze facebook 
pagina heeft Koen zich onlangs voorgesteld. 
 
 

 

Actueel uit de raad 
 
 
De laatste raadscyclus voor de 
zomervakantie staat op de rol. Dat 
houdt in dat er op 7 juni een reguliere 
vergadering Raad Debatteert is, op 13 
juni worden de ontwerpbegrotingen 
besproken van de verbonden partijen. 
En op 4 en 11 juli staan de jaarrrekening 
en de kadernota 2023-2026 op de 
agenda. Een aantal zaken lichten we hier 
uit. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

  
 

 
 
Raadsvergaderingen in juni en juli 2022 
 
Op de agenda van 7 juni stonden een aantal agendapunten die vooral 
betrekking hadden op de ruimtelijke ordening.  
 
Belangrijk onderwerp was de Omgevingsvisie. Onze fractie heeft deze 
omgevingsvisie al een paar keer in concept besproken. Voor nu waren de 
belangrijkste punten aldus verwoord door Jürgen van Hulst in de Raad: 
 
"Thuis in Etten-Leur", om onze campagne slogan er nog maar eens bij te 
pakken. Dat is voor ons ook de kern van de omgevingsvisie richting 2040. 4 
jaar vooruitkijken is al een kunst, laat staan naar 2040.  
Voor het CDA is met name de zorg voor gezondheid en leefbaarheid, 
beschermen en behouden van groen stedelijk karakter en een duurzaam 
buitengebied belangrijk. Daar letten wij goed op in de visie en later in de 

omgevingsplannen. 
Hoe ziet het CDA dat voor de lange termijn? Etten-Leur zien we als een 
groeigemeente met een regiofunctie, waar ambities bij horen op het gebied 
van wonen, verbrede wijkvoorzieningen en ruimte voor vervolgonderwijs.  
Als het gaat om Veiligheid dan willen we ons als CDA vooral richten op de 
verkeersstructuur van nu en de toekomst. Alvorens we definitieve besluiten 
gaan nemen over de wegen moeten we weten waar de woningbouw buiten 
stedelijk, maar ook binnenstedelijk het meest gunstig is. 
Voor wat betreft de visie van het CDA ligt die buiten stedelijk bij de Hoge 
Haansberg waar op korte termijn zeker 600 woningen kunnen worden 
gebouwd. Op termijn zien we zeker mogelijkheden om nog fors meer 
woningen te bouwen, met niet te vergeten de bijbehorende wijkvoorzieningen 
voor sport, spel en verenigingsleven; dit om de sociale cohesie te 
bevorderen voor onze jongeren en groeiende groep senioren. Hoge 
Haansberg ligt bovendien ook op uitstekende afstand van het centrum van 
Etten Leur.  Dit draagt allemaal bij aan vergroten van het sociaal welzijn 
van onze inwoners.  
Aan de Lage Vaartkant komt, door het voorstel van de verhuizing van 
tuincentrum Life and Garden, ruimte voor de bouw van 100 woningen en dat 
kan het CDA ondersteunen. Het ligt wel in een hoek van Etten-Leur waar de 
druk van het verkeer al hoog is, dus het vóóraf goed onderzoeken van de 
verkeersontsluiting is dan ook zeer belangrijk voor het CDA. Bovendien 
vormen de lage ligging en de natuurwaarden daar een barrière voor forse 
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woningbouwontwikkeling. Het CDA vindt het belangrijk dat we oplossingen 
zoeken gericht op de toekomst en dat wijzigingen de balans van 
de landschappelijke, natuurlijke, cultuurhistorische en 
visueel landschappelijke waarden niet aantasten. 

De Groene Wig leent zich, wat het CDA betreft, voor een beperkt aantal 
woningen, zoals bijvoorbeeld tiny houses, aan de rand van dit gebied. De rest 
van de ambities voor woningbouw zal volgens het CDA binnenstedelijk 
gezocht moeten worden.  
Over verkeer gesproken, één van de hete hangijzers is en blijft de huidige en 
toekomstige verkeersafwikkeling.  
Huidige en toekomstige knelpunten houden verband met de plannen voor de 
Hoevenseweg, centrale as Plantijnlaan/Schoonhout, Lage Vaartkant en 
Lichttorenhoofd.  Het CDA is voorstander van een Noordelijke rond-/randweg. 
Zorg voor dialoog met omliggende gemeenten, zodat aansluiting naar 
Zevenbergen en A16 tot de mogelijkheden behoort. Alle opties en 
mogelijkheden dienen terecht te komen in een mobiliteitsplan en dat dient 
gekoppeld te worden aan de omgevingsvisie. Alleen op die manier kunnen 
we, met de blik op 2040, zorgen voor een goede verkeersafwikkeling in Etten-
Leur.   
Dat mobiliteitsplan draagt zeker bij aan de veiligheid, het sociaal welzijn en 
de duurzame ontwikkeling van het landschap. Een mooi voorbeeld: kijk naar 
de Streek waarbij tussen de snelweg en woonwijk sociaal/maatschappelijke 
voorzieningen zijn ingewoven.  Of kijk naar de gemeente Houten waar een 
rondweg in het landschap vorm heeft gekregen.  
 
Het debat over de Omgevingsvisie krijgt op 4 juli een vervolg in de Raad 
Besluit. 
 
Op 13 juni werden de concept begrotingen van de verbonden partijen 
besproken. De gemeente Etten-Leur heeft een aantal taken ondergebracht bij 
publieke organisaties die namens een aantal gemeenten taken uitvoeren. 
Deze samenwerking is deels wettelijk verplicht (bijv Veiligheidsregio, GGD) en 
voor een deel zijn deze uit het verleden ontstaan door het samenbrengen van 
taken die voor een individuele gemeente lastig uit te voeren waren 
(specialisatie, continuïteit). Voorbeelden hiervan zijn de Omgevingsdienst 
Midden- en West-Brabant, het Werkplein Hart van West-Brabant en de RWB. 
De samenwerking in zogenaamde verbonden partijen betekent dat de raad 
haar controlerende rol op afstand doet. Elk jaar zijn er drie momenten waarop 
de raad een zienswijze kan inbrengen. Dat is tijdens de eigen begroting door 
het stellen van kaders, in het voorjaar bij de bespreking van de kadernota 
van die organisatie, en in juni wanneer de begroting voor het komend jaar 
wordt gepresenteerd. Onze fractie is altijd kritisch op de uitvoering van taken 
(kerntaken versus plustaken) en de wijze waarop wordt omgegaan met 
publieke middelen (bijvoorbeeld het aanhouden van reserves).  Deze kritische 
punten zijn bij een aantal verbonden partijen voorgehouden.  
 
 
Verder staat nog op de agenda de jaarrekening en de kadernota die op 4 en 
11 juli 2022 worden behandeld. De kadernota is beleidsarm opgesteld. Dat wil 

zeggen dat de cijfermatige ontwikkeling wel is doorgerekend. Maar dat de 
effecten van het nieuwe raadsprogramma nog niet zijn verwerkt. Dit gebeurt 
aan de hand van een uitgewerkt collegewerkprogramma dat vervolgens de 
basis vormt voor de begroting die in oktober wordt gepresenteerd. 
 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

 

Op bezoek bij 
verenigingen 
 

 
 
Permanente aandacht voor verenigingen    
 
 
Op 19 mei bracht de fractie een bezoek aan Rugbyclub Etten-Leur. Vanuit de 
REL worden we verwelkomd door Bianca.  
 
Bianca vertelt in het kort de geschiedenis van REL waarvan de club recent het 
50-jarig bestaan vierde. De REL stelt zich open voor allerlei activiteiten vanuit 
de wijk/scholen. Ze hebben wel de gemeente nodig ter ondersteuning bij 
activiteiten (bijvoorbeeld door de ontmoeting met senioren/mensen met 
dementie). Dat is nodig omdat zij alleen met vrijwilligers werken. De REL had 



5 
 

 
 
        

 
    

veel last van Corona maar de vereniging is nog steeds groeiende. We 
bedanken Bianca voor haar uitleg en het gesprek wordt breder getrokken.  
 
De fractie heeft namelijk enkele gasten uitgenodigd om te spreken over de 

mogelijkheid om scholen met sportparken te verbinden, mogelijk te rouleren 
en zo activiteiten te organiseren, wijkbreed (bijv. Koningsdag). De scholen 
ontvangen  NPO-gelden (nationaal programma onderwijs) en die kunnen 
hiervoor ingezet worden. Mariëtte gaat uitzoeken waar de scholen deze 
gelden op dit moment voor inzetten.  
Bij de opstart van deze activiteiten moet de wijkmanager (Jan Paantjens) en 
mogelijk andere vak ambtenaren  (o.a. Boa’s, wijkagent) ook betrokken 
worden. Het gaat dan niet alleen om het organiseren van “leuke” dingen 
(burendag) maar bijvoorbeeld ook over een bijeenkomst over veiligheid in de 
wijk. Mariëtte zal initiatief nemen om een bijeenkomst over veiligheid op te 
zetten/te initiëren in de hoop dat van het een het ander komt. De Streek is 
nog een jonge wijk. Doordat mensen uit de wijk samenkomen en 
samenwerken, kan er mogelijk een basis worden gelegd om een 
wijkvereniging oid op te richten.   
 
Volgende maand bezoeken we de honk- en softbalvereniging STAGS ook in 
wijk de STREEK. 
 
Mariette Nooijens (email: mariette.nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 

 
Bericht uit Brabant  
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

Perspectiefnota en hoe verder in Brabant  

 
Hallo CDA leden 
 
Houden de discussies over stikstof en de boeren u ook zo bezig? Of maakt u 
zich meer druk over de energierekening wanneer uw huidige contract afloopt? 
Of doet u er alles aan om geschikt personeel te vinden? Mits alles openblijft 
ondanks dat het coronavirus zich weer meer lijkt te manifesteren. Iedereen 
heeft vandaag de dag zorgen over zeker een van de vraagstukken. En mocht 
het niet het geval zijn bij u, dan prijs u maar gelukkig. 
 
Als fractie proberen we maximale druk te zetten op het realiseren van een of 
meerdere ondertunnelingen onder het spoor door. Nodig voor ons steeds 
drukker wordende Etten-Leur. Tijdens spitsuren kun je er zeker van zijn dat 
je Leur niet op of af weet te komen. Tijdens de algemene beschouwingen 
heeft de gedeputeerde mij toegezegd om met het Etten-Leurs college aan 
tafel te gaan om stappen te zetten. 
Voor de energievraagstukken heeft de fractie inspiratie opgedaan tijdens een 
werkbezoek aan een Etten-Leurse ondernemer. Motie Buurtbatterij: zodat 
opgewekte energie niet verloren gaat, een grote kans om de rekening te 
verkleinen en energie niet onbenut te laten. Motie is aangenomen. 
 
In het geval van Stikstof vinden wij als fractie dat de landelijke ministers niet 
adequaat meewerken om met de juiste toon en gedegen onderbouwing 
tegemoet te komen aan de vraagstukken. Geen kaalslag op ons platteland! 
Wie gaat de Ettense polder dan nog onderhouden, hoeveel wietplantages en 
drugslabs weten zich dan te verbergen in de lege stallen van het Pannenhoef?  
 
Als volksvertegenwoordiger krijgen wij dagelijks vele berichten van bezorgde 
inwoners. Terechte vragen waar wij serieus proberen een antwoord op te 
vinden. 
 

Weten waar ik mee bezig ben? https://www.cda.nl/noord-brabant 
 
Luister en kijk ook naar het  interview met Ankie de Hoon bij Goedemorgen 
Nederland van 15 juni 2022  
 
Ankie de Hoon 
Fractievoorzitter CDA Noord-Brabant 
adhoon@psbrabant.nl 
 

mailto:mariette.nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl
https://www.cda.nl/noord-brabant
https://bit.ly/3tz7A9q
https://bit.ly/3tz7A9q
mailto:adhoon@psbrabant.nl
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Geslaagd ….  
 

 

 

CDA Etten-Leur feliciteert de geslaagden … 

 

Veel middelbare scholieren waren de afgelopen weken in spanning. En dan 

hebben we het met name over de groep die in de maand mei hun 
eindexamen hebben afgelegd. De fractie had bedacht dat het attent is om die 
scholieren die afgelopen week het bericht hebben ontvangen dat ze geslaagd 
zijn, te verrassen met een leuke kaart. De fractieleden hebben in de wijk 
waar ze het eerste aanspreekpunt zijn, bij adressen waar letterlijk de vlag 
buiten hing een kaartje in de bus gedaan. Kleine moeite, maar wel gemeend. 

 
 

 


